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Abstract

The subject of the study is about the displacement of titles in the
Maghreb novel, and the title is a key that alerts the reader to possible
paths to access the text and "Genet" the most important textual
compositions, so the novelist embellishes his position, making him
interesting and provocative, moving away when writing in the zero
degree, because it First contact between the creator and the recipient,
and then it must be a sign of pressure and promotion of the book.

Keywords: Addressing, displacement, displacement of thenovel,
semantic displacement, structural displacement

Résumé

L’objet de cette étude porte sur le déplacement des titres dans le roman
maghrébin. Le titre est une clé qui alerte le lecteur sur les chemins

57


mailto:Ounassa.smadi@univ-batna.dz
mailto:Ounassa.smadi@univ-batna.dz

18 suall ISSN 2335-1667 aulud¥l pgladly cils¥ dlma

possibles pour accéder au texte et "Genet" les compositions textuelles
les plus importantes, ainsi le romancier embellit sa position, le rendant
intéressant et provocateur, s'éloignant en écrivant au zéro degré, parce
qu'il Premier contact entre le créateur et le destinataire, puis il doit étre
un signe de pression et de promotion du livre.

les mots clés: Adressage, déplacement, déplacement du roman,
déplacement sémantique, déplacement structurel
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